

Referat for divisionsledelsesmøde i Vestskov division d. 01-10-2024

Skovgruppen, kl. 19-21:00

Deltagere: Jonas Henriksen, Henning Jensen, Jørgen Skorstensgaard

1. Valg af referent
 - a. Jonas Henriksen
2. Grenene rundt
 - a. Mikro/mini
 - i. Mikro mini træf afholdt (140 deltagere)
 - ii. Der er planer om fremtidige ture (bamsselegene, træf, februar tur)
 - b. junior
 - i. Ingen fremmødte
 - ii. Juniortræf i kommende weekend
 - iii. næste møde 6. februar
 - c. Trop
 - i. Ingen fremmødte
 - ii. Afholdt møde i torsdag
 - d. seniorer
 - i. Ingen fremmødte
 - ii. juletur er ved at blive planlagt (Bjerghytten Kværkeby)
3. Kontakt til gruppe i Ilulissat
 - a. Der er fremsendt kontingentopkrævning.
 - b. Der er en seniorspejder som skal til Ilulissat. Divisionen beder ham om at tage divisionsmærker med til gruppen på Grønland. Hvis muligt høre om han kan komme til et møde og sige hej.
4. Temadag
 - a. status
 - i. 5 tilmeldte i skrivende stund.
 - ii. Der skal sendes en reminder. (jonas)
 - iii. Det afholdes hos skovgruppen.
 - iv. Forlæng svarfristen til d. 21 oktober.

- v. Science pirater har svaret på henvendelse, (få bækkræftet, jonas)
- vi. Program
 - 1. 15:00 Kaffe og kage
 - 2. 15:15 Velkommen
 - 3. 15:20 start science pirater
 - 4. 18:00 leg
 - 5. 18:30 aftensmad
 - 6. 19:15 divisionsledelsen taler
 - 7. 20:00 officielt slut

5. Rekruttering til divisionsledelsen

- a. Henning arbejder på at finde en afløsning for Sabine i mikro/mini grenen.
- b. Vi arbejder stadigvæk på at få en juniorleder til at snakke sammen med divisionen.
- c. Vi vil arbejde på at få alle medlemmerne af divisionsledelsen til at dukke op ved møderne.
- d. Søge erfaringer hos andre divisioner.

6. Gruppeledermøde

- a. status fra DC
 - i. [w Referat_Gruppeledermøde_Vestskov_division_17-09-202...](#)
- b. Divisionen skal have en fortegnelse for hvor man kan låne materialer

7. Evt.

- a. Medlemsstatus
 - i. Nedgang på 3 medlemmer i alt
 - ii. Lave et nyhedsbrev på hjemmesiden (Jonas)
- b. Regnskab
 - i. Stor afvigelse på arrangementer, skyldes lavere deltager antal på divisions træf
- c. Divisionsrådsmøde
 - i. Ryk dato for at kunne få medborgerhuset i taastrup (Jørgen hører om alternativ dato)
 - ii. Bruge noget tid på temadag til at snakke om korpserådsmøde
- d. Sæt datoer for fremtidige divisionsledelsesmøder

i. divisionsledelsesmøde 31-10-2024, kl. 19, Wagandoo